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Spoštovane študentke in študentje, 
 
vpis na našo višjo šolo je zaključen in vsi vi, ki ste postali naši študenti, že pridno posluša-
te prva predavanja in vaje.  Kot ste lahko tudi sami opazili, nas je na začetku leta čakalo 
kar precej aktivnosti in nalog, ki smo jih morali opraviti: volitve za izvolitev nove študent-
ske skupnosti, izvolitev novega urednika ŠUS-a, volitve za izvolitev predsednika študent-
ske skupnosti, volitve predstavnikov ŠS-ti v svet zavoda  ter v ostale organe naše šole. Vse 
to smo uspešno zaključili, zato se veselim dela in sodelovanja z vsemi vami, ne samo na 
novo izvoljenimi predstavniki. 
 
V letošnjem letu bomo izvedli skupaj z vami veliko zanimivih aktivnosti, posodobitev in 
dogodkov. Tega se posebej veselim. 
Pričeli smo s posodobitvijo naše spletne strani, za katero se najlepše zahvaljujem Luki 
Urisku. Kot ste lahko opazili, smo, poleg podobe, spremenili tudi vsebinski del tako, da 
lahko sproti spremljate dogodke, ki so se in se še bodo dogajali. 
Z 21. 11. 2011 pričenjamo z nagradnim natečajem, ki je namenjen prav vam.  S prijavo in 
sodelovanjem na njem si boste pridobili lepe nagrade. Za vas smo pripravili različne teme, 
ki vam bodo prinašale različne nagrade, odvisno od podjetja, ki bo naš sponzor nagrad.  
Tutorji, ki jih drugi letniki že dobro poznajo, prvi pa še ne najbolje, že čakajo na vas, da bi 
vam lahko pomagali pri vašem študiju. 
V novembru smo izvedli brucovanje, ki ga je pripravila študentska skupnost, v decembru 
pa bo športno srečanje med predavatelji in študenti. Le pridno trenirajte. 
V začetku decembra smo na naši šoli gostili zunanje evalvatorje, kar za nas predstavlja 
posebno čast.  
Izpeljali smo že veliko strokovnih ekskurzij, veliko pa jih še čaka na njihovo uresničitev, 
skratka, čaka nas prijetno in polno študijsko leto. 
 
Bliža se čas, ko se bomo poslovili od koledarskega starega leta. Želim vam, da bi ga kar se 
da najbolje izkoristili, v njem uživali in se veselili vsakega dne posebej. Želim vam, da 
predvsem postanete iskalci dobrih in lepih stvari in takšne tudi izžarevate na svoji poti, po 
kateri vas vodi vaš korak in želja po odkrivanju. Ali kot je nekoč izjavil Albert Einstein: ″Če 
dejstva ne ustrezajo teoriji, jih spremeni.″ 
 

mag. Samo Kramer,  univ. dipl. ekon. 
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VOLITVE V ŠTUDENTSKI SVET 2011 
 
Prve volitve v Študentski svet ter Svet zavoda so potekale 18. 10. 2011 v avli Višje strokovne šole . Volitve so 
potekale cel dan, da so lahko glasovali tudi izredni študenti. Na volišču so bile ves čas tri članice volilnega 
odbora, ki pa so se med seboj menjavale. Vendar pa volitve niso čisto uspele, saj je bila udeležba premajhna. 
Volitve v Študentski svet so uspele v prvem krogu, volitve v Svet zavoda pa smo morali ponoviti. Ponovne 
volitve so potekale 25. 10. 2011; potekale so po enakem sistemu kot prve. V drugo  so volitve dokončno 
uspele. 

Lidija Zajamšek,  
predsednica volilne komisije  

 

 

ŠTUDENTSKA SKUPNOST SKOZI OČI MENTORICE 
 

 

Veseli me, da je Študentski svet (in skupaj z 
njim študentska skupnost ) v novem študijskem 
letu z velikim zagonom in polno pozitivne ener-
gije pričel s svojimi aktivnostmi.  Verjamem, da 
bo tako tudi v nadaljevanju.  
 
Študentski svet je izpolnil in izpolnjuje tudi svo-
je poslanstvo tako, da povezuje študente vseh 
letnikov in programov, predavatelje in vodstvo 
šole. S skupnimi močmi smo močnejši in lažje in 
hitreje izpolnjujemo vizijo in poslanstvo šole. 
 
Študentom želim čim več študijskih uspehov.  
 

Mentorica študentske skupnosti: 
mag. Janja Razgoršek 
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NAGOVOR PREDSEDNIKA 
ŠTUDENTSKE SKUPNOSTI 

 

Š TUDENTŠKA ŠKUPNOŠT 
 
Letos so bile ponovne volitve v 
s tudentski svet. Marsikdo misli, 
da je to potrata č asa, ampak 
temu le ni tako. Š tudentski svet 
je potreben za povezanost  samih 
s tudentov in za dialog med dela-
vči s ole in s tudenti. Letos nji Š tu-
dentski svet ima vizijo, da č im 
bolj povez e s tudente med seboj, 
naredi zanje vse, kar je mogoč e 
in jim izpolni č im več  z elja. 
 
Da pa boste vedeli, na koga se 
lahko obrnete, vam bomo v tej 
s tevilki predstavili vse č lane s tu-
dentskega sveta. Š tudentski svet 
s teje 5 č lanov. Č e ima kdo kakr-
s enkoli predlog, z eljo, pritoz bo, 
naj se obrne na enega izmed č la-
nov Š tudentskega sveta  in vas o 
tez avo bomo poskus ali  odpravi-
ti, predlog pa uresnič iti. 

Predsednik Š tudentskega sveta: 
Jan Rams ak  

 

Jan RAMŠAK, predsednik 

Sem študent 1. letnika programa Eko-

nomist in hkrati predsednik Študent-

skega sveta. Poleg rednega študija se 

trudim, da bi študente naše šole pove-

zal v delujočo skupnost, povečal sode-

lovanje z drugimi šolami; prioriteta pri 

oblikovanju zamisli pa bodo želje in 

predlogi študentov. 

V prostem času sem rad v družbi dob-

rih prijateljev, zanimajo me živali, rad 

se vključujem v zanimive debate in 

občasno igram Ultimate frizbi. 

 

Marinka DETEČNIK, namestnica 

predsednika 

Študentsko skupnost vidim kot enkrat-

no priložnost medsebojnega sodelova-

nja študentov in predavateljev, ki 

usklajeno izboljšujejo pogoje za še 

kvalitetnejši študij. Demokracija je tu 

res demokracija, zato pozivam študen-

te, da jo izkoristijo. Saj veste, kako 

gre: "Priložnost zamujena, ne vrne se 

nobena." 
  

 

Franjo GRADIŠNIK, član 

Moje ime je Franjo, star sem 21 let in 

prihajam s Prevalj. Kot že lani sem se 

tudi letos odločil, da bi bil rad v štu-

dentskem svetu, saj je delo zanimivo, a 

včasih tudi naporno. Naj povem tudi 

to, da se bom kot predstavnik študent-

skega sveta potrudil, da se bomo vsi 

študenti na šoli počutili dobro in prijet-

no. 

 

Nejc KRESNIK, član 

Sem Nejc Kresnik, prihajam iz okolice 

Slovenj Gradca. Sem študent Višje 

strokovne šole v Slovenj Gradcu, smer 

ekonomist... Kandidiral sem, ker želim 

predstavljati šolo in  sodelovati pri 

različnih študijskih aktivnostih. 

 

Katja ŽERJAL, članica 

Lep pozdrav v mojem imenu. 

Kot študenti sami veste, da za učenje 

ne porabimo vsega prostega časa.  

Moj prosti čas zapolnjuje služba, moja 

dva psa, prav tako pa ljubezen do glas-

be in ustvarjanja. 

Acta est fabula plaudite! 

  

ČLANI 
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ŠTUDENTSKI SVET VIŠJE STROKOVNE ŠOLE SLOVENJ GRADEC 

   

»Študentski svet šteje 5 članov in če ima kdo kakršenkoli predlog, željo, pritožbo, 
naj se obrne na enega izmed članov Študentskega sveta  in bomo poskušali vašo 
težavo odpraviti, predlog pa uresničiti.«- Jan Ramšak, predsednik  ŠS 

November: 

Brucovanje 
Rekreacija 
Prehrana 

 
December: 

Športni dan 
Predbožična zabava 
Študentski časopis ŠUS 
Sestanek ŠS 
Nagradni natečaj 

 
Januar: 

Predizpitno tutorstvo 
Sestanek ŠS 
Tekmovanje— računalniške igre 

 
Februar: 

Športni dan 
Študentski časopis ŠUS 
Sestanek ŠS 

Marec: 

Zabava ali tekmovanje v bowlingu 
Sestanek ŠS 
Sodelovanje pri organizaciji Odprtih višje strokov-

ne šole 
 
April: 

Športni dan 
Sestanek ŠS 
Študentski časopis ŠUS 

 
Maj: 

Predizpitno tutorstvo 
Sestanek ŠS 
Nagradni natečaj 

 
Junij: 

Športni dan 
Študentski časopis ŠUS 
Sestanek ŠS 

LETNI NAČRT ŠTUDENTSKEGA SVETA 

 
Zapisali smo okvirni plan dela Študentskega sveta, med študijskim letom pa nameravamo izpeljati še 
tečaj češčine in ruščine (native speakers), prav tako pa imamo željo po večji povezanosti študentov višjih 
šol, zato bomo organizirali tudi kakšno srečanje teh, oziroma bomo izvedli videokonferenčno sodelovan-
je, izmenjavo mnenj, predstavitev seminarskih nalog ali predavanje.  
Študentska skupnost se bo aktivno vključevala v vse organe naše šole in v vse aktivnosti, ki jih šola izvaja 
na različnih področjih. 
 

Predsednik Študentske skupnosti 
 Jan Ramšak 
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PRAV GOTOVO NIS-

TE VEDELI, DA: 

  je bila Koroška osre-

dnja knjižnica dr. 

Franca Sušnika usta-

novljena leta 1949; 

  se je ob ustanovitvi 

še imenovala Študij-

ska knjižnica, leta 

1986 je dobila današ-

nji naziv; 

 je prvotno vsebovala 

vsega skupaj okrog 

700 knjig; danes jih 

je za izposojo na voljo 

kar 500.000! 

 

KAJ SO NAM POKA-

ZALI:   

1. spominsko sobo Leo-

polda Suhodolčana; 

2. spominski hodnik 

Prežihovega Voranca; 

3. prenovljen del gradu 

z dih jemajočim graj-

skim stopniščem, 

poročno sobo in graj-

skim pohištvom; 

4. arhivsko sobo z 

vrhunskimi protipo-

plavnimi in protipo-

žarnimi omarami za 

shrambo gradiva. 

OBISKALI SMO: KOROŠKA OSREDNJA KNJIŽNJICA DR. 

FRANCA SUŠNIKA RAVNE  

 

  

 Poslovne sekretarke 2. letnika v 62,5 % zasedbi z go. Metko Boštjan 

Stari grajski del (levo) in vhod v knjižnico (desno) 

Marinka Detečnik 
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„Everyone says that Czech people like only beer and football. I like beer but I 
hate footbal so I’m probably only a half Check citizen. „ LUBOŠ 

How was it exactly? 
Let me introduce myself at first. My name is Luboš Karbu-
sický and I’m 23 years old. My birth town is the city called 
Kolín. I have lived there my whole life. Kolín is one of the 
biggest cities in the Check republic with the population of 
about 30,000 and is located in the middle of our country. I 
studied at the electro technical high school where I gradu-
ated in 2007. Then I unsuccessfully tried to study at the 
University of Pardubice and after that Višja šola in Čáslav 
where I now study computers science and economics. I 
work externally in two internet providing companies, 
where I take care of the infrastructure and computer 
maintenance. Everyone says that Czech people like only 
beer and football. I like beer but I hate football so I’m 
probably only a half Czech citizen. I like to ride my bicycle, 
taking pictures or programming a web pages or applica-
tions.  But enough about me and let’s talk about Erasmus 
and my work placement in the school. About 1 year ago 
we learned about Erasmus. Until September 2011 I rode 
only to the Slovakian east borderline with my old work to 
repair the network infrastructures. So when our Erasmus 
coordinator mgr. Pavel Kluh came to our classroom to tell 
us about the option to go abroad, I began  considering it 
because I always wanted to travel somewhere. Unlike my 
schoolmate Jana I wanted to go to England but after con-

sidering all circumstances (mainly my language skills) and 
after meeting with our coordinator I decided to come 
here. Now I’m really glad that I made this decision. I was 
pleasantly surprised about the administrative needs be-
cause the only thing we needed to do was to write down 
some activities and wishes that we would like to learn 
about or improve here. Everything else was arranged by 
Mr. Kluh and Mrs. Grudnik. All we had to do was to just 
sign the agreement. After my arrival I met Mrs. Karmen 
Grudnik, Mr. Luka Urisk and so many other people not 
only from school. That’s the reason why I like Slovenia eve-
ry day more and more – everyone here is so kind and help-
ful. When we had some troubles with the owner of our 
accommodation, everyone tried to help us as much as they 
could. And after that the invitations began. For example: 
we were invited to the diploma awarding ceremony in 
October, a trip to Venice, I saw admission ceremony for 
students of Ekonomska šola too (It’s a beautiful custom 
which is unfortunately not held in our country) and others.  
You  will be able to read in the next issue of the ŠUS news-
paper. 
 

Luboš Karbusický 

SVEŽ VETER S ČEŠKE—JANA IN LUBOŠ :) 

  

Luboš in Jana sta z obvezno študijsko prakso pri nas v Sloveniji pričela septembra 2011. Po zadnjih podatkih svoje odlo-

čitve ne obžalujeta ;) 
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I have always wanted to have my practice in a foreign country. For me it was interesting to get new experience and to get to 
know new culture. I wanted to meet new people and to be independent.  Now I am glad, that I made the right decision and 
arrived. From the beginning I had two possibilities, where to do the practice, England or Slovenia. So why did I choose Slove-
nia? 
 
Prices: there is a similar standard of living like in the Czech Republic (Slovenia has better) and Great Britain is more expensive 
for me. The second problem was my language. I don’t speak English very well and it is simpler for me to speak because Eng-
lish is a foreign language for the Slovenes, too.  The next reason is that Slovenia isn’t so far from home as England. 
 
The things  I like most are travelling and skiing. Travelling and skiing together? It is the best. So my choice was obvious. I am 
really looking forward to skiing. It was funny, when I was packing my skiing things in summer. I had my skis on the car’s roof 
and other people looked at us curiously because they went from or on holiday – probably to the sea and I had skis on the 
roof. 
 
In Slovenia I can get to know historical and other interesting places too. Slovenia has really a lot of beautiful places. I try to 
spend my free time by doing something interesting or cooking something new (maybe I will become a good cook. I don’t like 
sitting in my room all the time and doing nothing. Maybe I will be glad to be in my room, when it is –15 °C outside. Nobody 
wants to be a snowman. We don’t have such low temperatures back home. 
 
 
 
 
I tried to travel and I was in Postojna cave (Proteus is a 
really ugly animal), Museum in Velenje, Bled, Bohinj, 
Uršlja gora, Vogel. I also visited bigger towns, for exam-
ple, Celje, Velenje, Portož, Piran, Maribor. I have a plan 
to visit some other nice places here. My arrival was 
hard – It was really difficult to adapt here, because I 
had problems with my landlord.  When I came here – to 
Grammer –- everything got better, because people here 
were and are very nice, kind to me and I feel here as at 
home. Now, I am happy that I am here and I can work 
with such nice people.  
 
 
 
 
 
I have been working in the logistic departments for 4 months and next month I will be working in accountant department. If I 
could stay here longer, I would be very glad. This experience is new and good for me. Before I worked in pubs, bakery, shops 
and so on. This is my first job in an office. It is really interesting. This is very good for my future, because I will get the 
knowledge about foreign companies and their requirements. I think that is a good preparation for my future job. I can also 
write it in my CV that I was in a foreign country and that I have 5 months practice.  
 
» Sometimes your language is really funny for me. A lot of words are very similar, but the best word is otroci. Otroci means 
children but in Czech otroci means slaves :)«.« 
 
I have to use information from Grammer for my diploma. I would like to  write about GPQ (Grammer produce quality).  For me 
it is really interesting. Sometimes I didn’t see problems because I am a laic, but other people saw them.  I like that Grammer 
Slovenia wants to have the best goods and takes interest in their own goods. Slovenia people are different from Czech people. 
Here people are much nicer. The biggest surprise was for me, that people don’t steal. A lot of people here have unlocked bicy-
cles. When I leave an unlocked bicycle at home, there is a big chance that someone will steal it. It is not good. But here it is 
different which is very nice. 
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ZAPOSLITVENI SEJEM 2011 
 

Višja strokovna šola je 29. septembra 2011 sodelovala s predstavitvijo na Zaposlitvenem sejmu 
»Zaposli se« na Ravnah na Koroškem. 
 
Na sejmu je bila prikazana ponudba prostih delovnih mest, odvijali so se zaposlitveni razgovori, 
svetovanja in informiranja. Predstavilo se je 27 delodajalcev in inštitucij. 
 
Sejem je idealna priložnost, da mladi že v času izobraževanja spoznajo razsežnosti trga delovne 
sile, aktualne potrebe in različne oblike zaposlitve, ki jim dajejo več možnosti za uspešen vstop na 
trg dela. 
 
VSŠ je na sejmu predstavila ponudbo tečajev in dodatnih oblik izobraževanja, poleg rednega študi-
ja programov ekonomist in poslovni sekretar. 
 

Vodja IC:  
Sonja Smolar, univ. dipl. ekon. 
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 KARIERNI CENTER NA VSŠ 
 

Ustvarite svojo kariero. 

Odkrijte svoje sposobnosti. 

Spoznajte zaposlitvene možnosti. 

 

Za vas bomo pripravili brezplačne seminarje o uspešnem iskanju zaposlitve. 
 
Oglejte si predstavitveno stran na spletni strani šole in pridobite natančnejše informacije v 
programu MOODLE pod rubriko KARIERNI CENTER. 
 
Vaša vprašanja in prijave pošljite na elektronski naslov: sonja.smolar@sc-sg.si 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

IZOBRAŽEVALNI CENTER NA VSŠ 
 
Želite pridobiti nove veščine in znanja s področij komunikacije, reševanja konfliktov ter moti-
vacije? 
 
Izboljšajte funkcionalno pismenost in komunikacijo v različnih poslovnih situacijah. 
 
Naučite se pripraviti učinkovite predstavitve in analize, izdelajte in urejajte svojo spletno 
stran. 
Prijavite se na tečaje tujih jezikov. 
 
Ponudbe poiščite na spletni strani Višje strokovne šole pod rubriko Izobraževalni center. 
 
 

Vodja KC in IC:  

Sonja Smolar, univ. dipl. ekon. 

mailto:sonja.smolar@sc-sg.si
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POKLIC MESECA: Poslovni sekretar 

 
Odlično poslovno sekretarko,  gospo Marto 
Merkač , stanujoč na Brdinjah, lahko po 37 
letih službovanja v administrativnih vodah 
mirne duše označimo za osebo, ki »pa že 
mora nekaj vedeti o tem, kako se stvari stre-
že«  
 
Najdlje časa ste bili zaposleni na Zavodu za 
zdravstveno zavarovanje, Območna enota 
Ravne na Koroškem. Kako ste prišli do te 
funkcije? 
Zanimivo je, kako se nepogrešljivo veže na 
poklic poslovnega sekretarja ali sekretarke 
beseda »odličen«. Jaz v času odločanja za to 
delo nisem imela pomislekov glede svoje 
strokovne usposobljenosti  (obvladala sem 
aplikacije oz. delo z računalnikom), mi je pa 
bila izziv prav ta »odličnost«, ki  sem jo  
razumela tudi kot dovršenost v komunikaciji.  

Na Zavodu za zdravstveno zavarovanje, OE Ravne na Koroškem sem bila zaposlena vso svojo polno delo-
vno dobo, to je 37 let. Zadnji dve leti sem opravljala delo poslovne sekretarke Območne enote Ravne na 
Koroškem. Na to delovno mesto sem bila razporejena pri reorganizaciji dela.  
 
Kako to, da ste se odločili ravno za poklic poslovne sekretarke?  
Vas je to področje zanimalo dlje časa ali ste se zanj odločili po kakšnem posebnem spletu okoliščin? 
V času, ko sem si jaz izbirala poklic, so obstajale samo tajnice, vsaj meni ni bila poznana možnost študija 
poslovne sekretarke. Pripovedi o tajnicah so imele močan prizvok nespoštljivosti do opravljanja tega 
dela. Zato meni  pri dvajsetih let niti  na misel ni prišlo, da bi z rdeče polakiranimi nohti ves čas tipkala 
po nareku in v (pre)kratkem krilcu vmes kuhala šefu kavo. Želela sem opravljati »pošteno« delo (smeh).  
 
Kaj vam je bilo/je pri vašem delu najbolj všeč? 
Organiziranje poslovnih dogodkov, oz. kako dogodek uspešno soustvariti, mu dodati še osebno noto, to 
mi je bilo vedno izziv. Rada sem ustvarjalno zaposlena.   
 
Ali se predstave o tem poklicu razlikujejo od realnih nalog, ki ste jih opravljali v podjetju? 
Ko mi je bilo zaupano delo poslovne sekretarke v našem kolektivu, sem že vedela, kakšen obseg dela bom 
opravljala, zato se moja pričakovanja s kasnejšo realnostjo v ničemer niso razhajala. Moram pa povedati, 
da sem se nemudoma odpravila po nakupih in dopolnila svojo garderobo s krili  in salonarji. Poprej sem 
hodila na delo večinoma  v hlačah in v bistveno bolj udobnih čevljih. Že čez pol leta bi z  veseljem ponov-
no raje oblekla preproste kavbojke, a sem se temu zavestno odrekla. Tudi  poslovna obleka naredi poslo-
vno sekretarko poslovno.  
 
Kaj naredi dobro tajnico odlično? 
Marsikaj (smeh).  Pri  sebi  bi  izpostavila, da sem bila v vlogi stičišča, saj so preko moje  pisarne  vstopali 
do direktorja tako  zaposleni kakor  tudi  poslovni partnerji in seveda kdaj tudi kakšna »jezna« stranka. 
Da sem vse sprejemala nasmejana in blaga v komunikaciji, je sicer lastnost, ki  mi je bila že v »zibko 
položena«, bi jo pa vsekakor uvrstila v poslovno odličnost.   
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»Tajnica in poslovni sekretar v bistvu pomeni  isto, ne?«  
Gotovo poznate rek, da za vsakim odličnim vodjem  stoji  kompetenten/a  poslovni  sekretar/ka.    Jaz  
vidim  razliko med  obema  v širini  zaupanih nalog, torej  ima tajnica manj pooblastil  oz. dela le  pod dolo-
čenim vodstvom, kar seveda pomeni  tudi različni  plačilni  razred.   Mene ni nikoli motilo, ko so mi rekli  
kar »krajše«  tajnica, saj  sem  imela  status  poslovne sekretarke (glede na  mojo širino odgovornega, 
samostojnega in zaupanja vrednega dela v podjetju). 
 
Kako pomembni so odnosi med zaposlenimi/s šefom v podjetju? 
Ne znam  si  predstavljati   delovnega odnosa,  v katerem  bi si  bila z  neposrednim  vodjem, v mojem pri-
meru z  direktorjem,   v nekem  stalnem  sporu.  Takšno  neskladje  med  nama  bi  nedvomno pronicalo  v 
odnose  z  ostalimi  sodelavci  in  kvarilo klimo  kolektiva. 
 
V vsakem kolektivu pride do nesoglasij in sporov. Kako ste jih  reševali   vi? 
Najbolje se je strogo držati  aktualnih pravilnikov, tako ne  povzročaš nesoglasij zaradi pristranskosti. Če že 
postopaš v izjemnem primeru izjemno, je zelo pomembno, da ostalim svojo dejanje pojasniš.  
 
Katere so tiste vsakdanje stvari, ki poslovnim sekretarjem »kravžljajo živčke«? 
(Prisrčen smeh) Najbrž tega sploh ni malo, bom pa kar svojo izkušnjo povedala. Nemogoči roki so bili v  
začetku  »moje kariere« kar težka preizkušnja zame. Ko pa sem postala bolj izkušena in sem svoje delo že 
obvladala, je bilo  laže dosegati celo nemogoče roke. V svojem delu postaneš mojster le preko mnogih, raz-
novrstnih  izkušenj.  
 
Nam lahko izdate kakšen oseben »recept« za ravnanje v konfliktnih situacijah? 
Meni je uspevalo tako, da  svojega osebnega mnenja nisem  glasno  in prepirljivo vnašala v konfliktno  situ-
acijo.  
 
Kakšna naj bi bila potemtakem dobra tajnica oz. poslovna sekretarka? 
Jaz  vsekakor ne bi sprejela za svojega  poslovnega sekretarja, torej mojo desno roko, človeka, neurejenega  
na pogled, obrekljivega (ki bi bil nesposoben  spoštovani poslovno etiko),  samovšečnega in gluhega za 
mojo vizijo v  podjetju. Ujemanje v naštetih lastnostih je zame osnova za uspešen  delovni tim.   
 
Se danes splača biti tajnica? Kaj bi svetovali študentom te smeri? 
Seveda, a se odgovor ne nanaša na plačo. Opravljanje tega poklica je meni omogočilo, da sem prebudila v 
sebi  sposobnosti, za katere prej nisem bila prepričana, da jih premorem.  
 
Kako se sproščate po napornem dnevu v pisarni (fizično in psihično)? Kaj bi priporočili ljudem, kako se 
sprostiti? 
Tek, tek in zopet tek (smeh). Brez tenisk zame ni dobre sprostitve za dušo in telo.  
 
Na katere osebne karierne dosežke in dosežke v podjetju ste najbolj ponosni?  Ali sodelujete pri kakšnem 
projektu? 
Kariere v teh dveh letih kot poslovna sekretarka ravno nisem naredila. Je bilo pa lepo slišati sodelavce, da  
»naravnost  pašem« v tajništvo zavoda. Pa niso mislili na moje ženske čare (smeh). Ta poklic je spodbudil 
moje organizacijske sposobnosti. Zato sem takoj po upokojitvi nadaljevala z ustvarjalnostjo dejavnostjo. 
Lotila sem se lastnega idejnega projekta. Leto dni sem zbirala prispevke ter po svojem lastnem navdihu 
uredila v Zbornik ob 70. letnici dr. Franca Hebra.   
Letošnjo delovno jesen pa pričenjam kot  ena izmed mnogih pomočnic prostovoljk v tednu vseslovenskega 
e-opismenjevanja starejših. Navdušiti starejše nad uporabnostjo računalnika se mi zdi odlična ideja, zato 
akcijo podpiram in se v njej aktivno udejstvujem.  
 

Marinka Detečnik 
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BRUCOVANJE 2011 

BRUCOVANJE 2011 

BRUCOVANJE 2011 

Kot vsako leto smo tudi letos organizirali zabavo za novopečene študente. YagaBaba je bila nabita z 
energijo, veseljem ter novimi pričakovanji. Ker smo bili organizatorji 2. letniki, smo se s skupnimi 
močmi odločili, da bomo bruce in ostale študente razveseljevali z zanimivimi igrami ter raznimi 
dogodivščinami. Seveda zaprisega študentov ni manjkala, saj se morajo držati nekaj nenapisanih pra-
vil. 
 
Sama organizacija je potekala zelo dobro, študenti prvih letnikov so z 
veseljem sodelovali pri vsem, kar smo jim pripravili. Možnost 
sodelovanja so izkoristili tudi profesorji, saj so se pomerili v 
igri kočije.  
Smeha je bilo res na pretek in vsak se je lahko preizku-
sil v različnih sposobnostih. Nekateri so se zabavali 
dolgo v noč, drugi so dogajanje le opazovali. 
 
Cilj zabave je bil dosežen, saj so se vsi imeli lepo, 
med študenti je bilo navezanih tudi veliko novih 
prijateljskih stikov. Upamo, da bo v prihodnje 
še lepše, saj z dobro organizacijo in veliko dob-
ro volje lahko dosežemo vse. 
 
 Vesna Mozgan 
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SEJEM INOVATIVNOSTI IN KARIERNE MOŽNOSTI  

 

Šesti  slovenski forum inovacij in karierni sejem so 23. 11. 
2011 v Ljubljani obiskali študentje 1. letnika obeh smeri. Spoz-
nali so najboljše letošnje inovacije v Sloveniji in njihove 
ustvarjalce – inovatorje ter podjetnike.  
 
Hkrati so na sosednjem prizorišču študentje neposredno spoz-
navali zaposlitvene, karierne in izobraževalne možnosti ter 
pridobili informacije o pričakovanjih najboljših slovenskih 
delodajalcev o kompetencah, ki si jih pri mladih iskalcih zapo-
slitve najbolj želijo.  
 
Naši študentje so ob tej priložnosti spoznali tudi študente 
strojništva in mehatronike z VSŠ Ravne, saj sta bila ekskurzija 
in prevoz organizirana za študente obeh šol. 
 

mag. Majda Bukovnik 
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 PODJETNIŠKI CENTER  
SLOVENJ GRADEC 

 

Študenti 2. letnika programa Poslovni sekretar smo v četrtek, 10. 11. 2011, v okviru predmeta 
Poslovno sporazumevanje v slovenskem jeziku, obiskali Podjetniški center v Slovenj Gradcu. 
Pripravili so nam zelo zanimivo predavanje o tem, kaj je in kaj ni primerno za poslovno darilo. 
Lahko smo si ogledali tudi razstavo izdelkov domače obrti. Po končanem predavanju smo se 
sprehodili še do mestnega jedra in si ogledali ponudbo izdelkov, ki bili primerni za poslovno 
darilo, v Andeškem hramu in v turistični pisarni. 
 

Milena Štrovs Gagič, prof. 
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V času svojega šolanja v Ljubljani sem poleg faksa opravljala dopol-
nilno popoldansko dejavnost v obliki s. p., in sicer sem se ukvarjala 

s prodajo multi-funkcijskih 
aparatov.  
Začela sem, kot vsi ostali, na 
dnu lestvice, hodila sem po 
terenu ter neposredno stran-
kam prodajala naš aparat, 
včasih ni bilo lahko, so pa bili 
dnevi, ko mi je bil dan prekra-
tek in bi še nadaljevala z 
delom. S svojo pridnostjo in 
trudom sem napredovala po 

plačilni lestvici ter tudi napredovala na višjo pozicijo. Bila sem tako 
uspešna, da sem sprejela nove sodelavce, jim prikazala, kako pote-
ka naše delo ter da jih tudi naučila opravljati to delo. Tako skozi 
delo, ki sem ga opravljala na terenu, kot tudi pri delu uvajanja 
novih sodelavcev sem požela veliko uspeha. Pri samem delu mi je 
bil najbolj všeč pristop šefa do svojih delavcev, konstantno smo 
imeli dnevna, tedenska, mesečna in tudi polletna tekmovanja, na 
ta način sem si prislužila obilico nagrad in tudi potovanj, ki ti osta-
nejo trdno v spominu in ti dajejo nov zagon za še bolje opravljeno 
delo, da ne zamudiš naslednje velike priložnosti. Skozi samo delo 
sem postala trdnejša oseba, naučila sem se samospoštovanja, pri-
dobila ogromno samozave-
sti in velik krog poznanstev 
tako v Sloveniji kot tudi v 
tujini, izpopolnila sem se 
na področju komuniciranja 
in nasploh na področju 
prodaje. Kot uspešni direk-
tni prodajalki me ni sram 
priznati, da sem bila pro-
dajalka sesalcev, saj sem 
bila pri tem uspešna in 
sem si pri tem nabrala veli-
ko izkušenj.  

Ana Dimnik 
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www.klub-kks.si 
 

KAKO POSTANEM ČLAN IN KORISTIM ŠTEVILNE UGODNOSTI 
 

V Klub koroških študentov se lahko včlani vsak dijak ali študent, ki je redno ali izredno vpisan na katerokoli sred-

njo šolo ali fakulteto in ima stalno prebivališče v eni izmed koroških upravnih enot (Dravograd, Radlje ob Dravi, 
Slovenj Gradec ali Ravne na Koroškem). 

 

Kot dokazilo pri včlanitvi morate priložiti: 
 veljavno originalno potrdilo o vpisu oz. šolanju, 
 fotografijo za osebni dokument , 
 izpolniti pristopno izjavo Kluba koroških študentov, ki jo najdete med dokumenti, oz. vam 

je na voljo v vseh enotah KKŠ  med uradnimi urami. 
 
Včlanite se lahko v vseh enotah KKŠ, med uradnimi urami. Izdelano klubsko kartico prejmete po pošti v roku 5-
10 delovnih dni. 

 
Članstvo je brezplačno, ne zahteva nobenih obveznosti in se podaljšuje enkrat letno. Na podlagi članstva 

lahko izkoriščate ugodnosti ter popuste, ki jih ponuja KKŠ: 

 
 PREHRANA: 20 % popust na vse jedi v piceriji Saloon 

 

 FOTOKOPIRANJE: 25 % popusta na kopije, 25 % popusta na črno-belo fotokopiranje v Biro 

servisu Nina Jeseničnik 

 
 KINO: 3,5 € za predstavo v Koloseju-3x na mesec 

 

 SAVNA: 8,5 € za obisk savne in bazena v Termah Maribor-Fontana 

 
 KEGLJANJE: 4 € - 3X na mesec 

 
 

…in še 36 drugih ugodnosti z najrazličnejših področij.  
 

Da o koncertih, gavdah in drugih dogodkih, ki jih non-stop pripravljajo za vse dijake in štu-
dente, niti ne govorimo. 

 
 
Več na: www.klub-kks.si/Ugodnosti 
 

Marinka Detečnik 

http://www.klub-kks.si/info_tocke_in_uradne_ure.aspx
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MISIJA:  DUNAJ 

Strokovna ekskurzija na Dunaj 
 
V okviru predmeta trženje smo se v četrtek, 1. 12. 2011, odpravili na strokovno ekskurzijo na Dunaj. Sam start je 
bil že ob petih zjutraj, izpred glavne avtobusne postaje Slovenj Gradec, kar je za nekatere predstavljalo mučno 
uro vstajanja. Spanec so potem lahko nadoknadili med vožnjo z avtobusom, kjer pa nas je ostale, budne in priso-
tne, z informacijami poučeval naš vodič, ki je deloval kot pravi Google informator.  
 
Pot nas je najprej peljala do Gorenja, kjer nas je sprejela izredna študentka naše šole, Simona Vidovič, in nas pos-
premila do sejne sobe, kjer nam je direktorica predstavništva Gorenja Dunaj, mag. Sandra Lubej, na kratko pred-
stavila njihovo poslovanje in uspešnost. Ob poslušanju pa smo lahko tudi kaj prigriznili in popili. Po zadnjem 
obhodu skozi njihovo veliko skladišče, smo pot nadaljevali vse do Schonbruna.  

Zanimiv je bil podatek, da slednji obsega 2 km2 celotnega kompleksa, od tega pa smo pogledali glavno palačo, 
park in opero. Ob vožnji po Ringu smo si iz avtobusa ogledovali različne turistične točke, ki nam jih je vodič dodo-
bra sproti opisoval. Krajši postanek smo naredili tudi pri Hundertwasserjevi hiši, ki je znana po tem, da ima 
namesto strehe nasajena drevesa, ki iz nje bujno rastejo.  
Po pridnem poslušanju, sodelovanju, ogledih in postankih smo si tako študentje kot naši spremljevalci privoščili 
topel obrok in prost ogled centra Dunaja. Skupaj pa smo za konec naredili še sprehod skozenj, z ogledi najpo-
membnejših zgradb, kot so: Hofburg, Opera, Koroška ulica, Štefanova cerkev in grobnica Habsburžanov.  
Predbožično vzdušje pa smo si okrepili s kuhanim vinom na Božičkovem sejmu. 
Pot domov nam je vodič vožnjo popestril z video dodatki. Domov smo prispeli v večernih urah. Bilo je lepo, pouč-
no, družabno in zabavno. Ta ekskurzija nam bo ostala vsem v lepem spominu.  

Rebeka Lesjak 
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TRIP TO VENICE 
Our trip began at 4 o'clock at the bus station behind Nama Nova center. So we had to get up at 3 o'clock and be-
cause of that we slept on the bus almost the whole way to Italy. At approximately 9 o’clock we came close to Ven-
ice. After half an hour our bus driver went to sleep and we were on our way to the historical center by boat. When 
we felt a firm ground under our feet again, our Slovenian guide started to talk about the buildings, squares and oth-
er places and explained what happened there many, many years ago. We didn't understand much, but it didn't 
matter because we felt the spirit of that entire place anyway. Venice is such a lovely and amazing place, where you 
can only look around and soak up the atmosphere – no need to talk. At that moment I realized that I wanted to go 
there whenever I had another opportunity. It was a very impressive experience for both of us. We visited San 
Marco and Campanile di San Marco, too. There was an amazing view of the whole Venice and we met 3 Czech 
groups there. When we had some free time in the middle of the tour, we were shopping for souvenirs, presents. 
We sent postcards to the Czech Republic and of course tasted true Italian pizza. Then we were walking through the 
streets, enjoyed the atmosphere and of course took many pictures of the Venice's typical boats (gondolas), canals, 
bridges and other interesting sights.  

We enjoyed the sunny weather because the whole day was sunny and „hot“ (considering that it was November). 
We left Venice at 4 approximately o’clock and headed back to the beach where our bus stayed. The way back home 
seemed longer than before because we didn’t sleep any more. A big surprise was “trojanski krofi” for us – we have 
them too (koblihy), but they aren’t as good as yours! So we bought a few and enjoyed it! Around 11 p. m. we finally 
came back to SG and only one thing was in our minds “sleep”. 
 
The whole trip was terrific and we would like to say a special thanks to Mrs. Grudnik, Mrs. Sovinc and Mr. Pikalo. 
 

Jana Rákosníková and  Luboš Karbusický 

 



December 2011 

20  

POHOD Z ROKO V ROKI 
 

Izredne študentke Višje Strokovne šole Simona Logar, Marjetka Navotnik in Adrijana Navodnik smo pri predmetu Pro-
jektno organiziranje poslovnih dogodkov, v sklopu 13. mirovniškega festivala v Slovenj Gradcu,  organizirale pohod »Z 
ROKO V ROKI«. 
 
Naš namen je bil  na prijeten in razgiban način združiti prebivalce Slovenj Gradca, jih spodbuditi k razmišljanju o miru, 
manj nasilja in nestrpnosti, spoštovanju in sklepanju novih prijateljskih vezi. 
Ko sem se odločala, kakšen projekt bi speljala za opravljen izpit, sem kar nekaj časa premišljevala . Hotela sem nekaj 
novega, nekaj posebnega, narejenega s srcem, ocena ni bila toliko v ospredju. Želela sem izvesti projekt, v katerem bi 
uživalo čim več ljudi in ki bi jim  le ostal v spominu. Tako sem se povezala še z Marjetko in Adrijano in skupaj smo se 
lotile načrtovanja projekta in njegove organizacije, kar se je izkazalo za zelo zahtevno, a hvaležno delo. Ko sem hodila 
okrog po šolah, vrtcih in po društvih, sem naletela na zelo lepe odzive, vsi so bili veseli ni pripravljeni sodelovati, ko 
sem jih povabila na pohod. Tako sem se pričela veseliti tudi sama. Komaj sem čakala, da napoči 21. oktober. 
 
Ko je napočil ta dan, smo se ob 8. uri  zbrale  za Mestno občino Slovenj Gradec, kjer so potekale še zadnje priprave na 
naš  projekt, pripravile smo simbolična darilca, sendviče, tople napitke, sladke prigrizke in še kaj. Na pomoč so nam 
priskočile študentke naše šole in že so pričeli prihajati prvi pohodniki iz Društva sladkornih bolnikov Slovenj Gradec, 
pridružili so se nam otroci s 3. OŠ, nekaj posameznikov,še nekaj študentov naše šole,  dijaki Srednje zdravstvene šole, 
pridružil pa se nam je tudi naš župan, gospod 
Matjaž Zanoškar. Gospod župan nas je najprej 
lepo pozdravil nam povedal kratko anekdoto, ki jo 
je slišal pri indijanskem plemenu in nas je seveda 
ganila do srca. Sklenili smo majhen krog, se prijeli 
za roke  in si zaželeli miru in sožitja. 
 
Po krajšem druženju in prigrizku smo se podali na 
pot. 
 
Pot nas je vodila po Kuharjevem parku, mimo 
Name ter naše šole vse do Doma starostnikov 
Slovenj Gradec, kjer so nam njihovi stanovalci 
pripravili res čudovit program in kar nekaj nas je 
imelo ob pogledu nanje in njihov zborček solzne 
oči. Bilo je zelo ganljivo. 
 
Po končanem programu smo se odpravili proti vrtcu na Maistrovi, kjer so se nam pridružili še naši najmlajši pohodniki, 
ki so nas spremljali do Mercatorja. Od tu nas je pot vodila do Hoferja, Spara,  mimo gostišča Murko po Ozarah vse do 
našega cilja, ki je bil pri  Mestni občini, tu  pa je sledila še skupinska slika in ogled glavnega dogajanja v samem centru 
Slovenj Gradca. 
 
Z udeležbo smo bile zelo zadovoljne, čeprav nas je bilo le okrog 60. Veliko učencev in dijakov je bilo namreč vpetih v 
druga dogajanja ob mirovniškem festivalu.  
 
Ob koncu smo vse tri organizatorke skupaj s profesorico Silvo Ledinek občutile veliko zadovoljstvo, da smo uspele spe-
ljati takšen projekt. Veselimo se že naslednjega leta, saj nameravamo z organizacijo tega pohoda nadaljevati. 
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Rada bi se zahvalila vsem sponzorjem, ki so nam pomagali s skromno pogostitvijo,  najbolj pa  profesorici Silvi Ledi-
nek, ki je verjela v nas ter nas spodbujala in nam pomagala. Zahvala gre tudi županu,  g. Matjažu Zanoškarju, da si je 
vzel čas  za druženje z nami in nam namenil tako lep govor.  
 
Najbolj pa sem hvaležna vsem, ki so se pohoda udeležili in s tem dokazali svojo solidarnost in prijateljstvo.  
 
Hvala vam in se vidimo 21. oktobra 2012. 
 

V zahvalo vsem pa namenjam naslednje misli: 
 

Všeč so mi ljudje, ki so pravični do drugih ljudi in do sebe, 
ljudje , ki se veselijo novega dne, 

dobrih stvari, ki obstajajo v njihovem življenju, 
ki živijo vsako uro z dobro voljo in dajejo od sebe najboljše, 

ki so hvaležni, da živijo, da lahko podarijo nasmehe, 
ponudijo svoje roke in velikodušno pomagajo, 

ne da bi pričakovali kar koli v povračilo. 
 

(Mario Benedetti: Ljudje, ki so mi všeč) 
 

Simona Logar 
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100 NAČINOV, KAKO RAZJEZITI LJUDI - 1. DEL 
 

Vsakdo izmed nas je že imel željo nekoga razjeziti čez mejo dobrega okusa. Pa naj gre za nadležno sosedo  

ali butastega sošolca. Ali pa šefa.  

 
 

V Pisarni 
1. Na fotokopirni stroj prilepite napis "FAKS" in glejte, koliko ljudi bo nasedlo. 

2. Spremenite telefonsko tajnico vašega oddelka. Bodite ustvarjalni. 

3. Vsa svoja e-sporočila napišite v rimah. 

4. Razvijte nenaraven strah do spenjačev. 

5. Pošljite svojemu šefu e-sporočilo: "Vem, kaj si počel lansko poletje." 

6. Postavite svetišče najljubšemu nogometašu in molite s svečami ob desetih dopoldne in dveh popoldne, vsak dan. 

7. Izvohajte, kje nakupuje vaš šef, in kupite popolnoma enako obleko. Nosite jo dan za tem, ko jo je nosil on (še bolje, 
če je nasprotnega spola). 

8. Vztrajajte, da vam dajo e-naslov thor_bog_nevihte@imepodjetja.si ali pa zena_boginja_ognja@imepodjetja.si. 

9. Ne glede na to, kaj vas ljudje vprašajo, odgovorite z "okej". 
 

V dvigalu 
1. Poskusite hipnotizirati ljudi v dvigalu. 

2. S telefonom fotografirajte vse prisotne. 

3. Vsakega prišleka vprašajte, če lahko pritisnete gumb namesto njih. Pritis-
nite  napačnega. 

4. Z demonskim glasom naznanite: "Najti moram boljše gostiteljsko telo!" 

5. S seboj prinesite stol. 

6. Zahtevajte skupinski objem s krikom. 

7. Pokličite vedeževalko in jo vprašajte, če ve, v katerem nadstropju ste. 

8. S kredo na tla narišite kvadrat in oznanite, da je to vaš "osebni prostor". 

9. Na tla spustite svinčnik in ko ga nekdo pobere, zakričite, da je vaš. 
10. Vsake toliko odprite svojo torbo in jo vprašajte: "Imaš dovolj zraka tam 

notri?" 
 

Sostanovalci 
1. Skuhajte nekaj jajc in začnite jesti. Vprašajte sostanovalca, če bo tudi on jajce. Če pritrdi, mu dajte nekuhanega. 

2. Iz knjige, ki jo sostanovalec bere, iztrgajte zadnjih nekaj strani in na njihovo mesto nalepite sporočilo z namigom, kje 
so. 

3. V embalažo gela za tuširanje vlijte nekaj barvila. Posledice so vam jasne. 

4. Vsak dan premaknite sostanovalčevo pohištvo za nekaj centimetrov. 

5. Ko gre sostanovalec med najljubšo nanizanko na stranišče, prestavite program na "sneg" in mu potem  

6. povejte, da kabelska ne dela. 

7. Na zobno ščetko mu posujte malce soli. 

8. Ko izveste, da prihaja sostanovalčeva punca na obisk, mu pod odejo podtaknite seksi žensko perilo. 

9. Kupite ogromno žogic za namizni tenis in jih v škatli naslonite na vrata sostanovalčeve omare. Ups. 

10. Prelepite senzor na televizijskem upravljavcu. 
 
Vir:  http://www.websoftwareqa.com/wp-content/uploads/2010/08/elev.jpg 
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Na mestnem avtobusu 

1. S seboj vzemite ogromne predmete. 

2. Prodajajte poljubne stvari. 

3. Stojte pri izhodu in buljite v ljudi, ki hočejo mimo vas. 

4. Pojejte obilo česna in čebule, nato se pogovarjajte z najbližjim človekom. 

5. Žonglirajte z jajci ali noži. 

6. Naslonite se na rame najbližjega sopotnika in zadremajte. 

7. Izpovejte se sopotnikom. Morajo poznati vaše težave. 

8. Glasnost svojega prenosnega predvajalnika glasbe nastavite na najvišjo jakost, nato pa se glasno pritožujte, da ne 
delajo več dovolj zmogljivih slušalk. 

9. Šoferju plačajte s centi. 
10. Začnite resno filozofsko razpravo o plavalni kožici med nožnimi prsti. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V šoli 

1. V šolo prinesite kaktus in vsak dan povejte profesorju, da ima kaktus vprašanje. Malce strmite v rastlino, kot da 
čakate, da spregovori, potem pa jo jezno okarajte, češ da vas je spet osramotila pred razredom. 

2. Prinesite sesalnik in med uro začnite sesati. 

3. Prinesite vazo, polno sršenov. Odprite jo, začnite kričati in pobegnite iz razreda. 

4. Vsak dan zažgite kakšno stvar na vaši mizi. Ko začne goreti, pobegnite iz razreda, kriče "Ogenj! Ogenj!" 

5. Usedite se na kraj, najbolj oddaljen od profesorja. Med uro se držite za uho in kričite, da ga ne slišite. Če vas 
hoče spraviti nazaj na običajno mesto, se opravičite, da čakate na atentatorje. 

6. Med uro začnite glasno in zavzeto debatirati o trenutni snovi. Če vas hoče profesor prekiniti, ga z jezno gesto 
utišajte. 

7. Ko profesor omeni nek datum, zakričite "Terna!". Potem se opravičite in recite, da ste se zmedli. 

8. Ko vam profesor da izroček, ga vzemite domov, ga popravite, ocenite in mu ga naslednji dan vrnite. 

9. Pod oknom učilnice počakajte, da se začne pouk, nato pa skozi okno vrzite opeko s sporočilom "Zamudil bom 
15 minut, začnite brez mene." 
10. Zahtevajte od profesorja, da vam dokaže vsak stavek, ki ga izreče. Če mu to ne uspe, ga obtožite, da je lažnivec. 
 
Vir: http://upload.wikimedia.org/wikipedia/commons/b/ba/Constanta_pink_bus.jpg 

 
Marinka Detečnik 
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Kriminalka 
Natsuo Kirino: REZ 

 

 
Rez je provokativno branje, polno urbane 
umazanije, sprevrženega feminizma, krutega 
nasilja in patološkega seksa – roman, ki pro-
nica v človekovo podzavest in odstira mračne 
razsežnosti človeške duše. 

Roman 
Alice Walker: NEKAJ VIJOLIČNEGA 

 
 
Za dni, ko se smilimo sami seb. Po tem, s 
Pulitzerjevo nagrado nagrajenim romanom, 
se garantirano še en lep čas ne bomo. 

 

Ljubezenski roman 
Nan McCarthy: JAZ.TI@USODA.NET 

 
Se v resnici lahko zaljubimo prek interne-
ta? Preberite in odkrijte. 
 

Znanstvena fantastikaZnanstvena fantastika  
Michael Crichton: SFERA  

 
Skupina strokovnjakov se odpravi na razi-
skovalno postajo globoko pod morjem, da 
bi raziskali vesoljsko plovilo, odkrijejo pa 
še veliko več. 
 
Vir: http://www.mladina.si/media/www/slike.old/clanki/200639/knjige-
rez_display.jpg 
 
Www.emka.si  

 

KNJIGE, KI SE JIH SPLAČA PREBRATI 

Marinka Detečnik 
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EN HUDIČ JE BIV 

 
 

Što je bvo embart pozimi, ko je namedvo snega kejkr hočeš, pa mrzvo je bvo tk, da je vse naukuvo 

škripavo. 

 

No pa je bva trda tma, ko se je en pavr Jakl domo spravlo. Taj še ni bvo kakih avtijov al pa cest, zato 

je pač šov peš. Snega je bvo tejk, da je bva prava drča tam kjer je hodo. 

Zravn njega je pa zmern še edn šov, da ga je ahto, da ne bi gda kam pado al pa celo zmrzno. Jakl je 

zravn sebe zmern mev eno palco, da si je pomago z nje hodit. 

Noč je bva še kr lepa, saj je biv povn mesnc z jasnim nebom in se je zato včasih komo zdevo, da vidi 

kaj takega, kar bi ga lahk še prestrašvo. 

Včas so domo hodli tot po cele noči, pa se smejali zravn, če so spravlali take ldi domo, ko se sami 

niso bli sposobni sprajt. Smejali so se pa tk zravn, da so eni meli celo polne hlače od vsega že.  

 

Pa greta Jakl pa oni še edn lpo ob jasi zravn lesa. Vetr je kr fajn piho, zato sta mrva bt še kr gr nare-

ta, da jiva ni premrazvo. En cajt sta hodva čisto tiho drug za drugmo, ko naembart Jakl zašraja, da 

proti njemo hudič gre. Biv je visok, širok pa dovge roke je mev in se kr prebližvav, pa še majavo ga 

je skos levo pa desno. Pavr je stopo do onga zravn, pa ga baro, če ga je kaj strah, zravn je bvo pa 

Jaklna najbol strah. Naredo se je koda nč ni, sam je pa študero ka zaj naret, ko ga hudič lovi. Je mis-

lo, kar bo pa bo, zato pa je zagrabo svojo palco v roke, pa šov proti hudičo. Ko je prš k njemo, ga je 

z celi sili začev mlatit ko ne vem ka. Dve uri ga je tepo. Ko je biv fertik, je onga deda, ko je biv zravn 

primo pod roke, pa mu dav vedet da greta končno domo.  

Drugač pa tam ni biv hudič, sam hrast je biv, ko se je majo v vetro. 

Še dans se marsikeri pravhajo, ko grejo mimo oluplenega hrasta, da ga je mr en tak namlatit, ko ga 

je bvo embart ponoči fejst strah. 

 

 

 
Mozgan Vesna 
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Dragi redni in izredni študentje,  
 
 
 

sva Edina L. in Marinka D. iz drugega letnika in pri predmetu OPD sva se odločili organi-
zirati projekt Tečaj češčine. Izvajala ga bosta češka študenta, Jana in Luboš, ki sta tre-
nutno na Erasmus izmenjavi. Ker sta tukaj le do konca januarja, bomo tečaj organizirali 
že v decembru. Tečaj se bo odvijal od 13. 12.–15. 12. 2011 in sicer 3-krat tedensko po 2 
uri, skupaj torej 6 ur. Tečaj bo potekal na Višji strokovni šoli v Slovenj Gradcu v 
učilnici P 17, ob 16, uri. Vabljeni vsi redni in izredni študenti Višje strokovne šole Slo-
venj Gradec. Če poznate ljudi, ki jih zanima češki jezik, jim posredujte informacijo in 
nam omogočite lažje informiranje ter prisotnost večjega števila udeležencev.  
 

 
Veselimo se vašega prihoda. 

Edina L. in Marinka D. 
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ORIGAMI ORIGAMI ORIGAMI ORIGAMI 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ZA BRIHTNE GLAVE 

Ura 
 

Damjan je bil brez ročne ure, imel pa je natanč-
no stensko uro, ki jo je od časa do časa pozabil 
naviti. Ko se mu je to nekoč spet zgodilo, je 
odšel k prijatelju, pri njem preživel večer, se  
vrnil domov in naravnal uro. 
Kako je lahko to naredil, ne da bi vnaprej vedel, 
koliko časa je bil zdoma? 

REŠITEV: 
Ko je Damjan odšel iz svoje hiše, je navil uro in si zapomnil, koliko je kazala. Ko je prišel k prijatelju, 
si je zapomnil, čas prihoda in čas odhoda. Na ta način je vedel, koliko časa je prebil pri prijatelju. Ko 
se je vrnil domov, je pogledal na uro in tako vedel koliko časa je bil zdoma. Ko je odštel od tega čas, 
ki ga je prebil pri prijatelju, je vedel, koliko časa je porabil za pot tja in nazaj. Polovico tega časa je 
prištel uri, ko je zapustil prijatelja in tako vedel, koliko časa je bila ura v trenutku, ko je prišel 
domov. 

 http://fenchurch.blog.siol.net/files/2010/06/papercranes.jpg 

http://www.all-freeware.com/images/full/46584-
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